

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

更正

關於2016年3月11日公布的香港知識產權公報:

分項 "接納註冊(全文本)",類別 36-40,第 19-20 頁,商標註冊申請編號 303437163AA 的商標描述應為 "The applicant claims the colours blue, green and orange as elements of the trade mark."。

分項 "接納註冊(全文本)",類別 36-40,第 20-21 頁,商標註冊申請編號 303437163AB 的商標描述應為 "N/A"。

關於2016年9月2日公布的香港知識產權公報:

分項"接納註冊 **(**全文本**)**",類別 26-30,第 115-116 頁,商標註冊申請編號 303812788的貨品說明應為如下:

Class 29:

Bouillon; bouillon concentrates; broth; preparation for making bouillon; powdered eggs; eggs; white of eggs; yolk of eggs; eggs; edible oils.

Class 30:

Corn flour; corn milled; flour; noodle based prepared meals; noodles; pasta; pastes; spaghetti; starch for food; vermicelli.

公報編號 Journal No.: 703 分項名稱 Section Name: 更正 Errata

ERRATA

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 11 March, 2016:

Under the section "Acceptance for Registration (Full Version)", Class 36-40, on pages 19-20, the Mark Description of Trade Mark Application No. 303437163AA should read "The applicant claims the colours blue, green and orange as elements of the trade mark.".

Under the section "Acceptance for Registration (Full Version)", Class 36-40, on pages 20-21, the Mark Description of Trade Mark Application No. 303437163AB should read "N/A".

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 2 September, 2016:

Under the section "Acceptance for Registration (Full Version)", Class 26-30, on pages 115-116, the specification of Trade Mark Application No. 303812788 should read as follows:

Class 29:

Bouillon; bouillon concentrates; broth; preparation for making bouillon; powdered eggs; eggs; white of eggs; yolk of eggs; eggs; edible oils.

Class 30:

Corn flour; corn milled; flour; noodle based prepared meals; noodles; pasta; pastes; spaghetti; starch for food; vermicelli.